



Intelligent + Interactive

Free to Breathe Nature Air.

Professional air purifier for enhanced indoor air quality.

www.medair.asia

 **MEDAIR®** 
608 and 408 Series Air Purifier

Stay Air Pollution Stay Foolish Stay Gold

Don't forget the core value of air purifier is air purification efficiency and capacity.

Many invisible pollutions around in the air including fine dust, secondhand smoke (fine to 0.01 micron), bacteria, formaldehyde, TVOC, cigarette and pollen, etc. there are still many ... These pollutions will affect our health and reduce productivity, etc. Simply, air purifier aims to clean air you breathe.

Better than you expected.

MEDAIR 608 & 408 ElectroMed air purifier is using electrostatic filter (Electro Chamber) to removes fine invisible air pollution. The 0.01 μm fine particles, smoke particles, bacteria and virus are electrically charged and then attach it to the earthed plates. These pollutions will be carbonized. The great benefit is electro chamber can be cleaned and reused.

MEDAIR 608 ElectroMed's CADR is 639 m^3/h . The CADR indicates the volume of filtered air delivered by an air cleaner. Higher CADR ratings indicate that the air purifier will filter the air faster and powerful than an air purifier with lower ratings.



400
ft²
MEDAIR 408
Satisfied different environment.



950
ft²
MEDAIR 608
Let's breathe pure air!



*breathe different
when nature air is here*

**Intelligent + Interactive
air purifier become an
 invisible hand for
distance control and
monitor at all time.**

Free to Breathe Nature Air.

MEDAIR launched the latest series – 608 & 408 series air purifier. It is not just purified air.

Improving interactive and more effortless, MiotLink and we develop APP using IOT technology. User could be through their mobile to distance control their air purifiers and monitor indoor air quality.

Through MEDAIR App, user could monitor indoor air quality and take relevant and appropriate action in everywhere at all time.



More than one but one can control all

To simplify air purifiers' management, user can control MEDAIR air purifiers through MEDAIR app. No longer go to different locations where air purifiers located for controlling, checking and monitoring IAQ, etc. Using 'share' function to authorize other users manage air purifiers.



Silent Guardian Angel

Ensure pure air you breathe
in anytime.

MEDAIR air purifiers run very quiet
simultaneously are effective to
purify indoor air. Regardless of
sleeping or working at night,
MEDAIR still act as silent guardian
angel to ensure pure air you
breathe constantly.

To avoid affect sleeping quality, the
control screen indicates light will be
turned off after no operating.

608 and 408 Series Air Purifier

*Good Night!
Sleep Well!*



*To Work Hard
At Night.*



Let's Breathe Pure Air Forever. 讓我們一直呼 吸純淨的空氣

型號 Model	608 ElectroMed	408 ElectroMed
有效使用面積 Service area available	650 - 950 ft ²	200 - 400 ft ²
CADR (m ³ /hr)	639	204
風量 Air Flow Rate [m ³ /hr (cfm)]		
- S1	154 (92)	45 (27)
- S2	237 (141)	78 (46)
- S3	340 (202)	117 (69)
- S4	515 (306)	176 (104)
- S5	780 (464)	282 (168)
噪音 (分貝) Noise	≤ 70dB	≤ 60dB
電源 Power	AC220V;50Hz	AC220V;50Hz
耗電量 Power consumption	10 - 58W	10 - 34W
重量 Weight	19kg	9kg
尺寸 Dimensions	425x260x990mm	405x195x590mm
過濾層 Filtration Process		
初過濾網 Pre-filter	2	1
高壓靜電過濾倉 Electro Chamber	2	1
納米光觸媒過濾網 Photocatalytic TiO ₂ Filter	2	2
LED UV 燈 LED UV Lamp	Yes	Yes
等離子 Plasma Ion Generation	Yes	Yes
應用程式 app	Yes	Yes
輕觸式顯示屏 LED display	Yes	Yes
遙控器 Remote Controller	By app	By app
可移除式滑輪 Movable Roller	Optional	No

Sole Distributor:

HKAPC
香港空氣淨化器中心

Tel: (852) 34210167
Fax: (852) 30054302
E-mail: info@hkpc.org



商界展關懷
caring company
Awarded by The Hong Kong Council of Social Service
香港社會服務聯會頒發

Technology by
MEDAIR
www.medair.asia
facebook medair.IAQ



Registered Trademarks of MEDAIR® by MEDAIR
Copy Right of MEDAIR Company



MEDAIR 608
425 x 260 x 990 mm
(W x D x H)

Service 950 ft²

MEDAIR 408
405 x 195 x 590 mm
(W x D x H)

Service 400 ft²

以上產品規格如有任何更改，恕不另行通知。
The above specification may subject to be changed without previous notice.
詳情請參閱 For more detail of MEDAIR: www.medair.asia

沉默的 守護天使



BB 晚安! 😊^{zz}



辛勞的晚上。

確保你在任何時候都在
呼吸純淨空氣
無論晚上在睡覺還是辛勞地工作，
MEDAIR 仍然會靜靜地為您潔淨空氣。

為了避免影響睡眠質素，顯示屏的
背光燈會自動關上。

輕鬆管理 一切盡在指尖之間

只需透過 MEDAIR 應用程式 (app) 來實時管理及控制您的 MEDAIR 空氣淨化器，讓您的智能裝置成為空氣監測器及遙距。既可遠程控制，又可查看淨化器狀況及相關的室內空氣質素，並可透過“分享”來授權指定人士控制淨化器。



智能+互動 遙距守護您的摯愛

只給你最好的

MEDAIR最新推出 608 & 408系列空氣淨化器，更可連接手機操作。

簡單·互動

MEDAIR 空氣淨化器配合由妙聯 (MiotLink) 以 IOT 技術開發應用程式，讓用戶可以透過他們的智能裝置作遠程控制他們的空氣淨化器及監察室內空氣質量。

透過MEDAIR app，用戶可以監察室內空氣質量，並可採取適當的行動來應對室內空氣質素的轉變。



不忘初心 方得始終



MEDAIR 408
適合不同環境使用。

400
ft²



MEDAIR 608
有效過濾細菌病毒，保障我們的健康。

950
ft²

堅持設計原則 - 過濾空氣中污染物的能力

我們所呼吸的空氣中有許多看不見的污染物如微粒、二手煙（細至0.01微米）、花粉、致敏原、細菌、病毒、煙霧、甲醛及異味等。這些污染物都會危害到我們的健康，如何確保我們呼吸到潔淨的空氣？

MEDAIR 空氣淨化器是一部專為過濾空氣中的污染物而設計，有效過濾空氣中懸浮粒子（包括細至0.01微米的二手煙、PM2.5及PM10等）、細菌病毒、有害物質及異味等，減少污染的空氣為我們帶來健康的威脅。

比您想 更理想

MEDAIR 608 & 408 ElectroMed 空氣淨化器採用高壓靜電過濾倉，高效過濾微細至0.01微米的微粒、煙霧微粒及花粉等，更可即時碳化（殺死）細菌病毒，只需清潔高壓靜電過濾倉，無需更換耗材，可永久使用。

MEDAIR 608 ElectroMed 的潔淨空氣輸出率 (CADR) 為639m³/h。CADR 指由空氣淨化器輸出的潔淨空氣量。CADR 數值越高，則表示其真正使用範圍越大。



呼吸
不一樣的空氣質量



智能 + 互動

時刻呼吸純淨的空氣

專業級空氣淨化器是您改善室內空氣質素的不二之選。

www.medair.asia

 **MEDAIR®** 
608 及 408 系列空氣淨化器